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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 28.02.2022, în şedinţa extraordinară-de îndată a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 24 din 28.02.2022 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 11 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr. 24/28.02.2022. Materialele înscrise pe ordinea de 

zi au fost comunicate consilierilor locali pe suport hârtie și WatsApp.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1. Aprobare proces-verbal ședința ordinară din 31.01.2022 

2. Aprobare proces-verbal ședința extraordinară din 08.02.2022 

3. Aprobare cont execuție trim IV 2021 

4. Aprobare PAAR 2022 

5. Aprobare prelungire contract închiriere casa Poenaru 

6. Aprobare număr asistenţi personali pentru anul 2022 

7. Diverse 

 

Se supune la vot ordinea de zi propusă de dl. primar. Se aprobă cu un număr de 11 voturi 

pentru.  

Domnul primar predă cuvântul președintelui de ședință. 

 

Președintele de ședință prezintă punctul 1 al ordinii de zi: 

 

1. Aprobare proces-verbal ședința ordinară din 31.01.222 

 

Dl. Grădinaru - am citit procesul verbal, dl. secretar şi-a însuşit în mare parte recomandările mele 

şi a căutat să menţioneze in procesul verbal intervenţiile mele. Şi-a dat un pic silinţa li de aceea 

voi fi de acord.  

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. 

  

 

2. Aprobare proces-verbal ședința extraordinară din 08.02.2022 
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Nefiind discuţii se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. 

 

 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. 

 

3. Aprobare cont execuție trim IV 2021 

Dl. primar- prezintă proiectul. A fost înaintat către toate comisiile. Dacă aveţi întrebări. 

  Dl. Angheluşi - această analiză trebuie trimestrial şi anual. M-am uitat mai atent. Mi-am 

dat seama că activitatea celor implicaţi este făcută corect. Au fost realizate în mare parte cele 

prognozate. La toate aliniatele unde aparatul de specialitate şi-a adus contribuţia avem o situaţie 

bună, avem şi economii. Este rezultatul activităţii bune a primarului şi a celor din primărie. Le 

doresc activitate rodnică. 

Dl. Grădinaru- legat de această aprobare vreau să atrag atenţia de ce a încălcat prevederile 

art. 49 din Legea nr.  273/2006, al. 12? Aici este precizat cum se face aprobarea acestui cont. 

Era bine dacă era şi doamna contabilă. Cum s-a dezbătut bugetul local dacă, contul de execuţie 

nu era încheiat. 

Dl. primar- veţi primi răspuns 

Dl. Grădinaru - nu sunt mulţumit de răspuns dle. primar. 

Dl. Maloş - consider că discuţiile pe marginea acestui subiect au fost destule de aceea 

propun sistarea discuţiilor. 

Se supune la vot 

Se aprobă cu un număr de 8 voturi pentru şi 3 împotrivă. 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 8 voturi pentru şi 3 împotrivă. 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. 

 

4. Aprobare PAAR 2022 

 

Dl. primar- prezintă proiectul de hotărîre. A fost înaintat la toate comisiile. Se aprobă anual acest 

plan. 

Dl. Angheluşi - trebuie făcut anula, este un plan pe vreo 100 de pagini. 

Dl. primar- așa cum am mai spus, microbuzul a fost dat spre folosință gratuită școlii. Nu s-au dus 

pănă ieri să schimbe certificatul de înmatriculare, deși am încercat să-i ajut.  

Dna. Magda-nu mai mințiți dle. primar. 

Dl. primar- nu mint deloc. 

Dl. Grădinaru- în hotărâre ați menționat dacă are sau nu autorizație de funcționare? 

Dl. primar- nu trebuia să trec acest lucru. 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi. 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi. 
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5. Aprobare prelungire contract închiriere casa Poenaru 

 

Dl. primar prezintă proiectul de hotărâre. O să prezinte dl. secretar. 

Dl. secretar - aţi primit acest proiect şi aşa cum vă spuneam vom propune acum un preţ 

întrucât trebuiau făcute nişte măsurători. Total preţ propus rezultat este de 337,91 lei chiria 

pentru un an de zile. Dacă sunteţi de acord cu acest preţ. 

Dl. Angheluşi - conform legii poate fi închiriat. Are contractul expirat şi trebuie reînnoit. 

Lgeat de calcule, sunt făcute conform legii. 

Dl. Grădinaru - am dorit să fie pe o perioadă mai lungă, dar studiind legea nu se poate 

prelungi decât pe 5 ani. Sunt de acord. 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi. 

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi. 

 

6. Aprobare număr asistenţi personali pentru anul 2022 

 

Dl. primar - prezintă proiectul de hotărâre. La fel o să-l prezinte dl. secretar. 

Dl. secretar - au fost depuse un număr de 5 cereri, au sosit acordurile şi este necesar să fie 

emisă hotărâre în acest sens. 

Dl. Angheluşi - sunt întradevăr persoane care trebuie asistate. Acest număr este relativ, 

dacă vor mai fi se v-a vedea. Aceste locuri sunt bugetate. Recomand ca persoanele care se 

ocupă de controale să îşi facă datoria şi dacă se constată că nu se respectă îndatoririle să fie 

luate măsuri. 

Dl. Grădinaru - legat de acest proiect, ştiu că sunt bugetate, dar s-au prins şi sumele pentru 

gradaţiile vechime în muncă. Trebuie să se regăsească. 

Dl. secretar - nu eu sunt în măsură să vă dau aceste detalii. 

Dl. Grădinaru - din rapoarte iese că acele persoane îşi fac treaba. Ferească Dumnezeu de 

persoane cu handicap în familie. 

Dl. Angheluşi - se ştie că sunt persoane care nu se ocupă! Eu nu v-am spus să nu se 

respecte legea!  

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi. 

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi. 

 

7. Diverse 

 

Dl. primar - aici vom prezenta şi raportul primarului privind situaţia gestionării 

patrimoniului din domeniul public şi privat al Comunei Leorda pentru anul 2021. O să rog pe 

dl. secretar să de-a citire acestui raport. 

Dl. secretar - dă citire raportului şi prezintă spicuind din raport prevederile legale. Face o 

scurtă sinteză asupra acestui raport, dând citire, prezentând elemente din inventarierea 
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bunurilor. Acesta v-a fi publicat şi pe site-ul primăriei, putând fi consultat ulterior de toate 

persoanele interesate.  

Dl. Grădinaru - doresc să pun câteva întrebări dlui. primar. Vreau să vă întreb legat de 

acel proiect cu iluminatul inteligent. Spuneaţi că fiecare stâlp v-a avea lampă. Sunt asigurate 

lămpile necesare? 

Dl. primar - pentru prima etapă, da. 

Dl. Grădinaru - câte lampi mai exact? 

Dl. primar - 310 lămpi. Au fost montate toarte. 

Dl. Grădinaru - cele scoase le-aţi pus în magazie. De ce nu completaţi cu ele până vine 

etapa următoare?  

Dl. primar - lămpile ce s-au dat jos, au fost înlocuite cele fără led. În magazie nu avem 

nimic. 

Dl. Grădinaru - la Belcea nu sunt. Vă rog să spuneţi în consiliu că s-a primit hârtie de la 

prefectură, să fie respectată legea. 

 

 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL,  

MALOȘ VALERIAN                         LUNGU CORNEL 


